
                 

    

Aanvullende vragen over ontwikkelingen rond de reconstructie 
van de N34

Op 9 maart 2023 hebt u onze vragen van 25 februari 2023 beantwoord, over de 
reconstructie van de rotonde bij Gieten en de gedeeltelijke verdubbeling van de 
N34.
In de eerste plaats bedanken wij het college voor de beantwoording van de 
vragen.

Bij de beantwoording legt u een heel sterk acccent op de procedure, de 
processtappen en de formele positie die de gemeente daarbij inneemt.
Op zichzelf zijn de antwoorden duidelijk, maar wij missen jammer genoeg de   
bestuurlijke benadering van dit heikele onderwerp. Dat klemt temeer omdat dit 
project voor Aa en Hunze zowel qua ruimtelijke  ordening als qua leefbaarheid 
(o.a. geluid) verregaande consequenties heeft.

Daarover gaan onze aanvullende vragen.Wij hebben daarvoor twee 
invalshoeken:

In  de eerste plaats de recente politiek/bestuurlijke manoeuvre van de provincie 
om de budgettaire  problemen een rol toe te dichten in deze fase van het 
besluitvormingsproces:  nu  de financiële middelen  tekort schieten wordt in de 
verkenningen de focus gelegd op een traject  van maximaal 6 km. dat volledig 
en uitsluitend door de gemeente Aa en Hunze loopt.  Dat voelt voor ons als 
verandering van  de spelregels tijdens de wedstrijd.
De PvdA Aa en Hunze is, zoals bekend, voorstander van reconstructie van de 
rotonde;  daarentegen zijn wij tegen verdubbeling van de N34. 
In de tweede plaats kunnen we er niet om heen dat de recente 
verkiezingsuitslagen het politieke speelveld hebben veranderd, hetgeen 
mogelijkerwijs -  linksom of rechtsom -  consequenties  heeft voor dit project.
Al met al moet dat  in onze ogen voor Aa en Hunze een  benadering betekenen, 
waarbij de gemeente zich niet alleen beweegt in het formele proces, maar zich 
ook (voordurend) bestuurlijk positioneeert.

 Vragen:



1. Bent u het met ons eens dat het project N34 voor de gemeente Aa en Hunze 
van dusdanig belang  is, dat dit  meer moet betekenen dan enkel en alleen 
formele betrokkenheid  in het uitgestippelde proces ? Zo neen, waarom niet ? Zo 
ja, hoe en op welke wijze kunt u dat gestalte geven ?

2. Wat is uw mening over het beleid van de provincie, waarbij in het proces op 
voorhand de focus wordt gelegd  op beperking van verdubbeling van de N 34 
tot een weggedeelte van 6 km. in Aa en Hunze ?

3. Wij pleiten ervoor dat  het college inzet op een zo optimaal mogelijke 
ruimtelijke inpassing van de constructie(s) en zoveel mogelijk beperking van 
nadelige milieueffecten, waaronder geluid. Bij voorkeur ruim binnen de 
wettelijke normen. Wij vinden dat constructies binnen de "Drentse maat" 
moeten blijven. Bent u dat  met ons eens ? Zo neen, waarom niet ?  Zo ja, hoe en 
op welke wijze kunt u invulling geven aan die inzet.

4. Graag zien wij dat het college de raad steeds over  belangrijke ontwikkelingen 
ten aanzien van ruimtelijke  inpassing en milieueffecten in dit dossier  
informeert en de raad in de gelegenheid stelt zijn mening te  geven.
Bent u het met ons eens - los van het feit dat de gemeenteraad zijn eigen agenda 
bepaalt - dat er op dit moment alle aanleiding is om het project N 34 op korte 
termijn opnieuw op de politieke agenda van Aa en Hunze te plaatsen ?
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